
 Na naše otázky odpovídala paní učitelka Mgr. Lenka Přibová 
 
1. Máte nějakou zajímavou vzpomínku na děti, 

které jste v minulosti učila? 

Na škole v přírodě jsme ještě s jednou stejně 

praštěnou paní učitelkou pro děti připravily noční 

bojovku. Dětem jsme to ale dopředu neřekly. 

V noci jsme je budily a doslova je vytahovaly 

z postelí. Děti byly zmatené, rozespalé                    

a dezorientované. Některé jsme musely i oblékat. 

Trasu prošly bez problémů a zase zalehly zpátky 

do postelí. Ráno jsme dělaly, jako že se v noci nic 

nedělo a že se jim to jen zdálo. Děti byly ještě 

zmatenější a opravdu nevěděly, jestli se jim to jen 

zdálo, nebo to byla pravda.   

2. Chtěla jste vždycky učit? Jaké bylo v dětství 

vaše vysněné povolání? 

Učitelkou jsem v dětství nikdy být nechtěla, i když 

jsem si se svojí sestrou na školu ráda hrála. Pro 

učitelství jsem se rozhodla až ve 4. ročníku na 

gymnáziu. Od malička jsem chtěla být lékařkou      

a na druhém místě jsem měla psychologii.  

3. Co ráda děláte ve volném čase? 

Ve volném čase si čistím hlavu sportem. Ráda 

jezdím na kolečkových bruslích a po více než roce 

jsem opět začala běhat. Jinak mám ráda ruční 

práce. Teď mě zrovna zaměstnává korálkování. 

Vyhledávám si na internetu a v knížkách různé 

návody a podle nich tvořím. Svoje výrobky pak 

rozdávám kamarádkám a známým.     

4. Na co ráda vzpomínáte z vlastních školních 

let? 

Nejraději vzpomínám na základní školu a její 

druhý stupeň. Nebylo tam moc učení a měli jsme 

bezva kolektiv. Drželi jsme při sobě, se spolužáky 

byla legrace a po vyučování jsme chodili hrát na 

hřiště vybíjenou nebo volejbal. V zimě jsme 

pořádali koulovačky holky proti klukům. 

5. Co se vám na dnešních dětech nelíbí?              

A naopak, co se vám na nich líbí? 

Na dnešních dětech se mi líbí, že mají asi více 

sebevědomí, než jsme měli my. Na některých 

dnešních dětech se mi nelíbí, že hodně zhrubl 

jejich slovník. Používání sprostých slov v každé 

větě mi hodně vadí. Zvlášť, když se jedná o dívky.    

6. V jakém předmětu jste nejvíce vynikala          

a který vám naopak nebyl příjemný? 

Mým nejoblíbenějším předmětem byla čeština, 

která mi opravdu šla. Nikdy jsem moc nepřilnula 

k matematice, i když jsem z ní na základní škole 

měla jedničky a dvojky. Nevím, proč to tak bylo. 

Teď ji třeba učím ráda.  

7. Jakou knížku máte nejraději a proč? 

O prázdninách hodně čtu a knížky mám ráda 

obecně. Žádnou nejoblíbenější nemám. Líbí se mi 

knihy dobrodružné a historické. Nerada čtu 

detektivky. Ty mě fakt nebaví.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

8. Kdybyste vyhrála 10 milionů, co byste s nimi 

udělala? 

Postavila bych si konečně dům na pozemku, který 

máme už dva roky koupený. Zbytek peněz by můj 

manžel ekonom jistě někam výhodně investoval. 

9. Povolání učitelky je psychicky náročné, odkud 

čerpáte sílu a energii? 

Jako začínající učitelka jsem chodila ze školy úplně 

„vyšťavená“. Děti mi odčerpávaly veškerou energii. 

Časem jsem se ale naučila čerpat naopak energii 

z dětí, z jejich nadšení a elánu. Takže teď chodí 

domů vyčerpané děti ze mě. Nejvíc mě nabíjí, když 

vidím, že pro děti připravím nějakou aktivitu, která 

je baví. Mám pak radost z jejich úspěchů při práci     

a to mi dodává energii pro vymýšlení dalších aktivit.   

10. Měla jste někdy chuť nechat profese učitelky? 

Je to asi šest let, co jsem si ze školství odskočila, ale 

velmi brzy se mi po něm zase začalo stýskat. Jinak 

nechat profese učitelky mám chuť pokaždé, když se 

podívám na svoji výplatní pásku. Naštěstí mám 

manžela, který má slušný plat a umožňuje mi tak 

dělat celoživotní charitu - učit. 

11. S kterou postavou z historie nebo současnosti 

byste se chtěla setkat a proč? 

Z historie mě hodně zaujal Napoleon. Sám se 

vypracoval úplně od nuly a měl hodně zajímavý            

a dobrodružný život. 

                        Vojtěch Franz, Jakub Čecháček 
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